
EJWiekent

VERSLAG

Vergaderingen van maandag 14 tot woensdag 16 september 2015

Maandag 14 september 2015 - namiddag

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno, Bart, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Joni (weg van 16u47 tot 16u56)),
Marlies, Reinout (tot 16u47), Quentin (vanaf 15u52), Sander, Simon (tot 16u47), Stijn Cam-
bie, Yanice (tot 16u47)

Verontschuldigd: Anton, Jeroen, Katelijne, Kevin, Les, Lien, Tine, Tom Vervoort

Waarnemer: Aderik, Arne, Joke, Laurens, Lise, Stijn Caerts, Tom De Groote, Wies

De vergadering wordt geopend om 15u40.

Goedkeuring agenda

Beslissen wat we tijdens EJWiekent gaan eten en het uitlenen van materiaal aan VTK komen nog bij mededelingen.
Er is een voorstel om een kalender te maken voor het academisch personeel, dit wordt besproken na de wijzigingen
van de kalender. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes Presidiumweek

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Kiezen tussen trussen of stellingen WG 24 urenloop Ja
Technische plannen binnen brengen WG 24 urenloop Ja
Mailadressen laatstejaars opvragen WG Alumni Ja
Afspreken met Science@Leuven WG Alumni Ja
Vragen of Joke en Marie bij Grafisch gaan Iemand Ja
Kristien vragen voor regie Simon Nee
Kaartje van kelder maken Materiaal Nee
Bio en foto op site zetten Nieuwe presidiumleden Nee
Mailingslijsten aanvragen bij Webteam Alle posten Ja
EHBO in orde brengen Tom Nee
Fotosite afwerken Webteam Ja

Joke stapt niet in Grafisch, Marie heeft nog niet geantwoord. Indien Kristien terug toneel doet, zal ze waarschijnlijk
ook wel regie doen. Simon gaat het haar vragen wanneer ze het iets minder druk heeft. Materiaal gaat het kaartje
van de kelder maken tijdens EJWiekent. Materiaal moet ook nog uitzoeken hoe het zit met de ophaaldienst van
de KU Leuven en de living is behoorlijk vuil en moet eens gekuist worden.
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Mededelingen

• Huisregels:

– Een begonnen pint mag meegenomen worden naar de vergadering, maar er wordt geen nieuwe meer
begonnen. Wie bier, wijn of frisdrank drinkt, trekt hiervoor telkens een streepje op de lijsten.

– Iedereen moet een keertje afwassen. EJW begint hiermee, zodat zij zich met de eerstejaars kunnen
bezighouden wanneer deze gearriveerd zijn.

– Spauwen is niet erg, maar als het gebeurt kuis je het ook zelf op.

– Woensdagochtend wordt alles even gekuist zodat het er terug proper uit ziet wanneer de eerstejaars
komen. Ze mogen niet worden aangezet tot drinken en de dranklijsten gaan dus weg wanneer zij
arriveren. Als je bijvoorbeeld een drankspel speelt, zeg je dat ze een bepaald aantal slokken mogen
drinken in plaats van moeten.

– Als er slaapplaatsen te kort zijn wanneer de ouwzakken komen, moeten er mensen op matjes slapen.
In het Wietkot zijn er ook maar tien bedden, dus die kans bestaat wel. Er wordt nog bekeken of het
nodig gaat zijn, voorlopig komen er 23 ouwzakken.

• CuDi wilt de prijs van de cursussen verhogen met 60 cent, omdat ze ze gaan inbinden. Ook degene die niet
ingebonden worden zullen die prijsverhoging ondergaan, wat best vreemd is. Ze gaan dit een semester lang
proberen en daarna wordt het systeem geëvalueerd. Dit is beslist op de laatste vergadering, die plaats vond
tijdens Presidiumweek, waardoor er niemand van Wina aanwezig was. Er is ook geen verslag doorgestuurd
van die vergadering, dus we weten niet eens wie er aanwezig was. Intussen hebben mensen al cursussen
besteld, dus we kunnen niet meer terug. De prijsverhoging gaan mensen misschien niet echt merken, maar
niet iedereen gaat het goed vinden dat hun cursussen ingebonden zijn. Proffen hebben het ook niet altijd
even graag, omdat een ingebonden cursus minder handig is voor een openboek examen. CuDi zou de
cursussen ook zo goedkoop mogelijk moeten aanbieden, wat tegenstrijdig is met ze doelbewust zestig cent
duurder te maken. Het enige voordeel is dat het gemakkelijker is voor CuDi zelf. Er wordt geknokeld dat
het geen goed idee is. Anne neemt hierover contact op met Scientica.

• De LOKO midweek is intussen voorbij en niemand van Wina was daarop aanwezig. Er is nog geen verslag -en
bijgevolg niet veel informatie- over doorgestuurd, maar er is wel al aangehaald geweest dat er een probleem
was met geluidsoverlast tijdens de herexamenperiode. Er is een feest gehouden in de studentenwijk en LOKO
verzamelt klachten om dit naar de KU Leuven te communiceren. Verder is er nog steeds geen voorzitter of
vice.

• De huurprijs voor de Winakelder is opnieuw sterk opgeslagen, waardoor het jaarlijks nu meer dan 1200 euro
kost. Per jaar wordt het 20 procent duurder, tot het 3800 euro is. De departementen willen de kelder dit jaar
nog betalen, maar daarna wordt het ook voor hen te duur en waardoor we op zoek moeten gaan naar een
goedkopere locatie tegen volgend jaar. Het geld blijft wel binnen de KU Leuven, maar de dienst huisvesting
staat los van de departementen. Als we enkel de living behouden, komt de huurprijs neer op de prijs van de
oude kelder. Als we dat willen doen, moeten we ergens anders gratis kelderruimte vinden. De kelder van het
Geel Huis komt leeg, maar die kunnen we niet meteen gebruiken omdat er asbest in zit dat eerst verwijderd
moet worden. De kelders van blok B en D staan onder water, aangezien die gebouwen op moerasgrond
gebouwd zijn. We kunnen ook kijken of Alma nog vrije kelderruimte heeft. Anne gaat hier voor mailen. Op
de campus komt een nieuw gebouw waarin ook kringruimten voorzien zullen worden. Wij staan daar voor
op de lijst, maar we weten nog niet met welke oppervlakte en het gebouw zal ook pas verwezenlijkt worden
in 2020. Er kan ook gemaild worden naar de vice-rector van Wetenschappen. Het is heel belangrijk naar
volgend jaar toe dat iedereen een beetje uitkijkt voor een nieuwe kelder!

Momenteel stinkt de kelder behoorlijk en is het nogal een rotzooi, dus plannen we best in het begin van het
semester een kelderopruim in. Vorig jaar was hier veel te weinig volk voor: het is een activiteit die Materiaal
organiseert, maar net als bij eetstanden is het de bedoeling dat de activiteit door het hele presidium gedragen
wordt. De living is enorm stoffig, dus die moet ook ineens gekuist worden.
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• Aan de andere Scienticakringen lenen we gratis materiaal uit, maar aan VTK niet. Dit terwijl we bij hen erg
vaak zelf gratis gerief lenen. We hebben zelfs al gratis bekers gekregen van hen. We kunnen daarom een
Gentlemen’s Agreement opstellen met VTK, waarin we afspreken dat we vanaf nu gratis uitlenen aan elkaar.

• De posters zijn afgedrukt -inclusief twaalf hoofdletterfouten- en de lidkaarten gaan ook gedrukt worden. De
posters van Cultuurreis zijn nog niet afgedrukt, maar worden best vanavond verzonden zodat ze kunnen
ophangen bij de inschrijvingsstand. Er wordt geknokeld voor Media.

• Op de voorinschrijvingen zijn er al twaalf zwanenboeken besteld op tachtig inschrijvingen. Hier kan ook nog
reclame voor gemaakt worden in de mastergroepen. Bij het toevoegen van een programma en vakken zou
de taal niet overal consequent zijn.

• Het menu van EJWiekent:

– Maandag: fishsticks met spinaziepuree (avond)

– Dinsdag: croque monsieurs (middag) en kip curry (avond)

– Woensdag: boterhammen (middag) en spaghetti (avond)

– Donderdag: pannenkoeken (middag) en BBQ (avond)

Update PR

PR heeft tot nu toe 200 euro volledig binnen en de 1000 euro van Argenta is onderweg. Vorig jaar was er verkeerd
gestort, dus nu zou dat niet zo lang mogen duren. Reinout heeft ook nog een bedrijf gevonden waarvan we 850
euro krijgen. Officieel staat dit nog niet vast, maar er is hem beloofd ’dat het wel in orde komt’. Een deel van
dit bedrag gaat waarschijnlijk wel naar de jobbeurs. Naar Knaek moet nog eens gebeld worden en de 500 Guido
goodie bags liggen al klaar in het Scienticalokaal. De goodie bags van Argenta moeten vrijdag afgehaald worden.
De Basic Italian ging ook eens werk maken van hun 25 euro voor onze campagne.

Sagio en Studant zijn beide bijlesorganisaties die onze hulp willen om mensen te vinden die bijles willen ge-
ven. Sagio breidt dit jaar uit naar Brussel. Studant komt uit Antwerpen en wilt uitbreiden naar Leuven en Gent.
Zij bieden ook bijles aan aan middelbare scholieren en doen dit in overleg met hun leerkrachten. Sagio wilt graag
in het Winatonneke komen om uitleg te geven over wat bijles geven inhoudt, wat je moet doen en waar je er voor
kunt aanmelden. Zij staan nu ook gratis op onze website. Studant heeft een lijst doorgestuurd met wat we voor
hen kunnen betekenen, maar in feite houdt dat ongeveer hetzelfde in, buiten dat zij ook mailing voorstellen. In
ruil krijgen we van beide organisaties iets om in de goodie bags te steken. Ze vragen geen exclusiviteit, dus we
kunnen hen beide helpen. Zolang we hen beide evenveel geven, is dit geen probleem. Mailing staan we wel niet
toe, als ze ons hier niet voor betalen. Er wordt geknokeld om beide te helpen.

GraduAid heeft een kalender met jobadvertenties en evenementen van bedrijven waar je als student naartoe
kunt gaan. Zij hebben gevraagd of wij daar een aantal van onze evenementen aan willen toevoegen, zodat de
kalender wat aantrekkelijker wordt voor studenten en de bedrijven meer gezien worden. De jobfair kunnen we daar
al zeker op zetten. Vorig jaar hebben we dergelijk voorstel van Wigoh afgewezen, maar dat was vooral omdat we
de Winabar niet op hun kalender wilden en op die manier random mensen aantrekken. We gaan in gesprek gaan
met de mensen van GraduAid en eens kijken hoe het precies in zijn werk zal gaan.

Flipit organiseert een wedstrijd waarbij mensen hun droomjob kunnen vinden en een waardebon van 200 euro
bij bol.com kunnen winnen. Ze willen hun wedstrijd graag op de Winasite zetten, indien nodig tegen een kleine
vergoeding. Het is niet de bedoeling dat onze website vol reclame begint te staan, dus we gaan afwachten wat zij
verstaan onder een kleine vergoeding.

LCM Student Association geeft de mogelijkheid om aan de hand van praktische workshops onderhandelings-
skills bij te schaven. Ze zijn op zoek naar extra mensen, maar wie gëınteresseerd is moet wel een motivatiebrief
sturen aangezien ze maar 35 extra leden aannemen. Ze hebben ook gevraagd of hun poster op de site en in de
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Winagenda mag. Onderhandelingsskills leunen niet echt aan bij onze richtingen en er staat al veel op de site, dus
we moeten oppassen dat bedrijven ook nog opvallen. We knokelen om niet samen te werken met LCM.

Quivr mag opnieuw een flyer voor hun app in onze goodie bag steken.

Update Alumni

Anne is met de voorzitter van de alumnivereniging, Jos Peeters -die een oud-preses van Wina bleek te zijn-,
gaan praten. Onze voorstellen zijn besproken geweest en hij was heel positief. Ze hebben intussen een tekstje
doorgestuurd voor het eerste Winatonneke. Elke week een tekstje schrijven zagen ze niet zitten, maar voor elk
tonneke lukt wel. Ze willen graag dat we studenten uitnodigen op hun Christmas Lecture en vonden het ook goed
dat wij een tekstje wilden schrijven in hun boekje. Zo bereiken we wel alle wetenschapskringen en niet alleen
Wina, maar in een boekje dat daar lag stond bijvoorbeeld ook een tekstje over iets van Chemika. Ze zijn ook
uitgenodigd voor het Kerstfeestje, het Lenteconcert en de lezingen. Een voorstel van Jos Peeters was nog om in
het tweede semester een soort speeddate te organiseren tussen alumni en laatstejaars, om hen voor te bereiden op
werken en de bijbehorende omgeving. De laatstejaars krijgen op die manier ook de kans om vragen te stellen aan
de alumni. Bij andere kringen was dit concept al een enorm succes en zijn er veelbelovende contacten voor later
uit voortgekomen.

Ledentextiel

Voor de T-shirts is het model gekozen dat besproken was op Presidiumweek. Tien euro is een beetje een riskante
prijs, dus dat wordt nog besproken met beheerraad. Uit de stemming zijn voortgekomen: burgundy als kleur met
witte opdruk, pointers voor Informatica, normal en paranormal voor Wiskunde en no flux given voor Fysica.

Het model dat we misschien wilden nemen voor de truien was nogal onpopulair, dus is er naar een ander ge-
zocht. Bij Continental is het model gevonden dat Apolloon heeft, zonder vreemde zakken aan de zijkant en in de
kleur van de KU Leuven. Je ziet die truien erg veel, dus waarschijnlijk is dat wel een goed model. De prijs komt
neer op 24,5 euro voor vrouwen en 28,5 euro voor mannen, dus we gaan respectievelijk 31 en 35 euro vragen. De
opdruk gaat hetzelfde zijn als vorig jaar.

Wijzigingen kalender

International week is een week vervroegd en de activiteiten tussen die twee weken zijn een beetje gewisseld. Tijdens
het tweede semester wilt het bedrijf dat Reinout had gevonden voor sponsoring een bedrijfspresentatie doen. Als
zeker is dat ze sponsoren wordt dit teruggebracht op de PV en zetten we het op de kalender.

We kunnen een aparte kalender maken voor het academisch personeel, waarop we alle activiteiten zetten waar
assistenten en proffen welkom op zijn. We kunnen dit afdrukken op een A4’tje en ophangen in de gebouwen op
de campus. Mensen die gaan rondvragen voor de tapkaarten, kunnen dan een poster meenemen om te laten zien
en te zeggen dat die ophangen. We noemen het tapposters, zodat het verband duidelijk is. Arne gaat de posters
maken en Sander geeft door welke activiteiten er op moeten. Media laat ze dan afdrukken.

Komende activiteiten

EJWiekent

Er zijn intussen dertig eerstejaars ingeschreven. Ze arriveren rond 15u omdat dat beter uitkwam met de treinuren
en zevenentwintig van hen moeten afgehaald worden aan het station. Er moeten ook genoeg mensen achterblij-
ven om hen hier op te vangen en naar de slaapzaal te begeleiden. Wanneer iedereen aangekomen is, worden er
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kennismakingsspelletjes gespeeld en wat later volgt de test. Dan is het avondeten en komt de assistent klagen dat
de test slecht was, en wat later wordt verteld dat het allemaal maar een grapje was. Als het weer meezit gaan
we daarna rond het kampvuur zitten met marshmallows en chocomelk. Iedereen gaat ook een halve poster op
zich dragen als Facebookwall, zodat mensen dingen bij elkaar kunnen schrijven. Indien dit slecht uitdraait, wordt
er uiteraard ingegrepen. Het punt is elkaar te leren kennen, dus het presidium blijft er af. Er wordt slecht weer
voorspeld, maar de meeste kennismakingsspelletjes kunnen ook binnen gedaan worden. Presidium moet dan boven
of in het Wietkot zitten.

De tweede dag is het EJW tegen allen. Ze gaan dan onder andere liedjes moeten leren voor tijdens de can-
tus, de EJW-dans leren, misschien een brug maken over de sloot zodat wij kunnen hakken over de sloot, ... Als
ze gewonnen hebben krijgen ze een ijsje als beloning. Na het avondeten krijgt Sander een kwartier de tijd om Het
Vendel aan te leren en uit te leggen wat cantussen inhoudt, en daarna begint de cantus. Er is afgesproken dat er
steeds iemand van EJW buiten staat bij de eerstejaars die niet willen meedoen. Er wordt ook nog een bob gezocht
binnen het presidium die een auto heeft. Vrijdag wordt er nog opgeruimd en gaat iedereen naar huis.

Inschrijvingsstand

Het is de bedoeling dat er steeds iemand van Webteam aanwezig is. De begroting is nog niet helemaal in orde,
want in de bekers past 25cl in plaats van 20cl. Vrijdag worden die afgehaald bij Van Zon. Verder halen wij ook 165
pinten uit een vat in plaats van 150, maar op de inschrijvingsstand is het wel mogelijk dat 165 niet lukt. Er moet
ook nog nagekeken worden of er voldoende plastiekjes zijn voor de lidkaarten. In de Colruyt zijn ze niet te vinden,
dus indien er nog nodig zijn moet aan Kate gevraagd worden waar die gehaald werden. Zij heeft vorig jaar de
inschrijvingsstand gedaan. Het grasveld is geregeld en er is aangegeven dat we twee dagen lang drie friteuses gaan
gebruiken. Stella is ook gecontacteerd en moet leveren op maandagochtend, want de tap moet op de campus
staan. Als we nog extra vaten aan de gang willen laten leveren voor andere activiteiten, is dat waarschijnlijk
geen probleem aangezien de tap door aan apart bedrijf geregeld wordt. Het moet wel allemaal via Stella geregeld
worden.

Rondgaan tapkaarten

Dit moet in de eerste twee weken gebeuren, liefst in de eerste. Op Presidiumweek was beslist dat PR dit ging doen,
dus zij worden nog ingelicht over hoe dit precies in zijn werk gaat. Er zou misschien iemand kunnen meegaan die
zowel in het presidium als in de POC zit, maar voor de tapkaarten maakt dit niet zoveel uit.

Ouwzakken receptie

Ze willen één fles drank de man. Als ze met 25 zijn is dit haalbaar, als ze met 30 zijn niet. Beheerraad heeft
gezegd dat we best op 30 mensen rekenen, aangezien er een hoop nieuwe zijn bijgekomen. Er zijn chips, nootjes,
frituurhapjes, kaaskroketten voor de veggie’s en fruit voorzien. Bij de herbegroting gaan we kijken of er nog extra
geld in kan. Er komt een shift voor twee mensen om de frituurhapjes te maken.

Piratenbar

De begroting is doorgestuurd: er staat Captain Morgan omdat het bruine rum moet zijn, maar de cola is van
Everyday. De verdeling voor de cocktails is 1/3 rum en 2/3 cola. Er is een gratis vat inbegroot. Voor de inkleding
is er 20 euro voorzien, waarvan 10 euro voor ooglapjes. De eerste twintig mensen die verkleed zijn krijgen een
gratis cocktail, dit moet nog aangepast worden in de begroting. Anton doet de bar, maar er moet nog afgesproken
worden wie er verder gaat helpen. Tijdens de bar gaat het promofilmpje van de 24 urenloop gefilmd worden.

BBQ

Er is nog geen begroting gemaakt. Sander gaat de zijne van vorig jaar doorsturen als inspiratie. Het RC moet ook
nog gereserveerd worden. De begroting wordt besproken op de vergadering van morgen.
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EJW@Alma3

Hier is geen begroting voor nodig. Ze mogen niet vergeten op tijd te vertrekken naar de cantus, zodat Sander nog
tijd heeft om zijn uitleg te doen aan de eerstejaars.

Pre-bar quiz

Dit gaat door in de living. Er is naar Materiaal gemaild om dit aan te vragen en de begroting was in orde.

Onderwijsontbijt

Het idee Onderwijsontbijt is veranderd naar een Onderwijscafé. De begroting moet nog doorgestuurd worden.
Om mensen binnen te lokken gaan er voor het gebouw fietsbanden gratis opgepompt worden. Als ze binnen zijn
krijgen ze een gratis pannenkoek en een drankje en wordt er uitgelegd wat Onderwijs inhoudt voor ons. Er zijn
wel een aantal nadelen aan het fietsbandenidee: dit gaat volledig door het presidium moeten gebeuren, aangezien
Onderwijs binnen bezig is met uitleg te geven; het is niet duidelijk welke voorbijgangers leden van Wina zijn en
welke niet, dus je spreekt vaak de verkeerde mensen aan; mensen die aan het fietsen zijn zijn meestal ergens naar
op weg en gaan niet zomaar stoppen om hun banden te laten oppompen; banden oppompen is echt niet fijn om
te doen, dus niet veel mensen gaan die shifts willen invullen; als het onderwijscafé goed werkt, blijven mensen
tot ze ergens anders naartoe moeten, en hebben ze geen tijd meer om hun banden te laten oppompen. Er kan
ook op het raam geplakt worden voor wie het bedoeld is, of met een bord op de weg. Met ballonnen kun je ook
goed de aandacht trekken, en dat doet Onderwijs veel leuker lijken. Er wordt gestemd voor het oppompen van
fietsbanden. Er zijn 13 stemgerechtigden.

• Voor 0

• Tegen 8

• Onthouding 5

We gaan geen fietsbanden oppompen. Verder was er een probleem met de begroting, ze gaat doorgestuurd worden
zodat we kunnen kijken wat er scheelt. Er wordt gebeld met Katelijne en morgen wordt de rest besproken.

Activiteiten in de nabije toekomst

24-urenloop

Het zijn toch stellingen geworden, omdat dat goedkoper is. Twee verdiepingen was niet goedgekeurd, maar zonder
trap is er wel meer plaats. Het is nog niet helemaal in orde, omdat meerdere kringen met stellingen willen werken
van bij Afix, zodat er niet genoeg onderdelen zijn. VTK is alles aan het regelen, Industria gaat misschien naar een
ander bedrijf. Voor het dak zijn er twee ontwerpen: een assymetrisch schuin dak of een symmetrisch dak met een
plat stuk in het midden. Wanneer we weten bij wie we kunnen bestellen, weten we ook welk ontwerp het gaat
worden. Verder gaan we een grote regenbash kopen, zoals gebruikt wordt voor de zijkant van vrachtwagens, die
in totaal iets van een 50 tot 60 kg zal wegen. Op een vrachtwagen gaan die zeven jaar mee, dus hopelijk leven
ze bij ons ook wel een paar jaar. Er komen platen aan de voor- en achterkant, zoals vorig jaar. We gaan geen
tentzeilen van de eetstandjes meer moeten gebruiken. Er is nog geen tekening van het hele standje.

Het promofilmpje gaat gebaseerd zijn op het introfilmpje van Fifa. Iemand vertelt op epische wijze over het
belangrijkste in zijn leven: de 24 urenloop. Dan komt er iets met mensen die zich klaar aan het maken zijn en
supporters er tussen. Als het flitsend gemonteerd wordt, is het niet nodig dat de beelden van hoge kwaliteit zijn.
Met een episch muziekje op achtergrond is het dan echt af. De camera van Agora is de eerste week gehuurd van
dinsdagmiddag tot vrijdagavond en we hebben nu een micro van Wina om de stem in te spreken. Een epische
stem kan nog gezocht worden bij de oproep voor acteurs. Er moet ook een bicky gegeten worden in het filmpje.
We kunnen het laten zien op de verkoopsles tijdens Lineaire Algebra, zo moedigen we de eerstejaars aan om naar
de 24 urenloop te komen.
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Kerstfeestje

Sander heeft van Kathleen informatie gekregen over de vorige editie. Het gaat dit jaar hetzelfde zijn met soep als
voorgerecht en gourmet, maar met minder groentjes, aangezien daar toen enorm veel van over was. Misschien
komt er een vleesschotel voor iedereen apart, dat is moeilijker om op tafel te krijgen, maar wel gemakkelijker om
te eten. Voor het dessert kiezen we iets dat daar een tijdje kan blijven staan. Er zou ook meer plaats moeten zijn,
zodat er gemakkelijker tussen de tafels gelopen kan worden. Zeker met de Alumnileden er bij kan het wel eens
krap worden. Als we de receptie ergens anders houden, kunnen we op die plaats ook tafels zetten. Een ander stuk
van Alma kunnen we niet krijgen, omdat zij op dat uur nog open zijn, maar we kunnen het wel in ’t RC doen. We
kunnen dan barricaderen bij de trap en gaan pas naar boven als de receptie gedaan is.

Lezingen

Dutré geeft de lezing van drie december en Vaes de laatste in maart. Waarover is nog niet geweten. Fannes heeft
nog niet gereageerd, dus Maes gaat ook gemaild worden. Dat is voor de eerste lezing in het tweede semester. Als
we niemand vinden, kunnen we ook bij Alumni vragen of iemand een lezing wilt geven, want sommigen van hen
hebben best interessant werk. Argenta had voor hun lezing iets tussen 29 februari en 2 maart voorgesteld, wat
oké is voor ons.

LAN party VTK

Er is samengezeten met VTK en de LAN gaat door in het RC. Heel het gelijkvloers gaat gebruikt worden. VTK
verwacht niet veel volk, aangezien zij dat al jaren niet meer doen. Het kan natuurlijk ook dat er juist veel mensen
gaan komen omdat het zo lang geleden is. Dan gaan de leden van VTK LAN parties leren kennen en misschien
naar die van ons komen in de toekomst. VTK werkte vroeger samen met de ICT-dienst om dat te organiseren, ze
gaan proberen om lokale netwerkjes te maken. We gingen er veertig in steken en zij wilden de kosten fifty-fifty
doen, dus hopelijk willen ze er evenveel aan geven.

Verder was er ook een coaching bedrijf dat mensen onder hun vleugel neemt, dat reclame wilde maken op de
LAN. Ze gaan dat niet goed kunnen netwerken als iedereen aan het gamen is. Het zou wel mooi zijn als ze het
doen, want ze hebben 400 euro beloofd aan beide kringen. Ze zouden kunnen netwerken aan de bicky eetstand,
maar de gamers blijven meestal zitten terwijl hun eten gemaakt wordt. We kunnen de gamers een bonnetje geven
voor een gratis bicky als ze met het bedrijf gaan praten en hun CV invullen. Dan moeten de bicky’s wel iets
duurder zijn dan 70 cent, anders gaan ze die moeite niet willen doen. Het bedrijf wilt ook naar de jobfair komen,
dit is gewoon een extra ding.

Varia

• Fanne: ’Carolyne is jarig en ik vind dat we allemaal kei awkward moeten zingen.’

• Sander: ’Ik heb gisteren panda’s gezien.’

• Bart: ’Bandana’s zijn cool.’

• Carolyne: ’Ik ben inderdaad jarig, dus je mag na de vergadering allemaal iets drinken en een streepje achter
mijn naam zetten.’

• Joni: ’In het boekje van Medica stond een date-artikel. Misschien kunnen we dat uitwerken met Redactie
in Actie. En uitbreiden, want bij hen was het alleen voor meisjes.’

• Sander: ’Ja, Joni en ik zaten naast elkaar bij de inschrijvingsstand en waren door boekjes van andere kringen
aan het kijken. Bij Medica was Joni een test aan het invullen: welk Medicalid is er voor jou? En ik kende
hem en het was nog familie ook. Hij is ge-sms’t, maar Joni ging niet naar de midweek van LOKO.’ In de
Winagenda kunnen we dat dan met mensen van het presidium of proffen doen.
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• Anne: ’Morgen beginnen we om 10u met vergaderen en om 15u is het AV. Het is ook herbegroting, dus dat
gaat misschien wel even tijd kosten. Probeer goed op te letten en mee te denken.’

• Joni: ’We gaan enkele opmerkingen van beheerraad al even vermelden, zodat er over nagedacht kan worden.’

De vergadering wordt gesloten om 18u00.
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Dinsdag 15 september 2015 - voormiddag

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno, Bart, Bram, Carolyne, Fanne (vanaf 10u22), Jari, Joni, Marlies,
Quentin, Reinout (vanaf 10u20), Sander, Simon, Stijn Cambie, Yanice (vanaf 10u20)

Verontschuldigd: Anton, Jeroen, Katelijne, Kevin, Les, Lien, Tine, Tom Vervoort

Waarnemer: Aderik, Andreas, Arne, Joke, Joran, Kristof (vanaf 10u22), Laurens, Lise, Pepijn (vanaf
10u22), Siebe, Stijn Caerts, Tom De Groote, Wies

De vergadering wordt geopend om 10u01.

Mededelingen

• Arnaud is uit het presidium gestapt, aangezien hij in Brussel gaat studeren en daarom niet vaak meer in
Leuven komt.

• Marlies gaat stoppen met studeren en minder in Leuven zijn. Ze wilt nog blijven helpen, maar gaat wel iets
minder doen.

Komende activiteiten

Rondleiding eerstejaars

Voor wiskunde is er één groep en voor fysica ook, voor informatica zijn er twee. Per groep zijn er twee mensen om
de rondleiding te geven. Wiskunde vertrekt eerst, wanneer zij in de Cudi zijn vertrekt informatica en fysica sluit
op dezelfde manier aan. De rondleiding gaat over de Celestijnenlaan tot aan Fablab, misschien ook de CBA als er
tijd is, dan het Arenberg Park door tot aan de Winagang en eindigt daarna aan Alma voor het eten. Er loopt ook
iemand mee terug naar de campus met degenen die niet in Alma blijven eten. EJW regelt onderling wie er gaat
rondleiden, voor informatica gaat Tom De Groote nog extra mee.

EJW @Oude Markt

De Plaza gaat gebeld worden om te verwittigen dat we komen. Misschien kunnen ze de eerste verdieping dan
vrijhouden, dan kunnen er toch al vrij veel mensen zitten. De korting op een schotel geldt altijd, dus dat hoeft
niet geregeld te worden. Er wordt verzameld aan de gang.

Bowling

De bowling is gereserveerd, we mogen geen bierbowling doen, wat dat ook is. We hebben vier banen. Er moet
op voorhand nagekeken worden of het per uur is of per spel, zodat er niet voor vijf minuten een nieuw uur of spel
begonnen wordt. Na de bowling gaat iedereen samen naar de Winabar. De bowling wordt naar negen uur verlaat,
anders zijn ze misschien te vroeg terug voor de Winabar.

BBQ

De begroting is in orde en er is een mail naar Barbara gestuurd, maar ze heeft nog niet geantwoord. Er moeten nog
inschrijvingen en shifts aangemaakt worden. In het tekstje staat al wel dat ze moeten inschrijven, maar voorlopig
zonder link. Drank wordt van Alma genomen, dan hebben we de bar en moeten we normaal niet betalen. Er kan
een dessertje gegeven worden aan de eerstejaars, dat moet nog in de begroting.
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Péméavond

Er wordt gezorgd dat iedereen iemand van zijn eigen richting krijgt. Mensen die een andere richting studeren
kunnen uiteraard geen peter of meter worden. Ouderejaars schrijven zich in en moeten vijf eigenschappen van
zichzelf opschrijven, zoals hun jaar, richting en misschien wat grappige dingen. Eerstejaars die toekomen moeten
aan de hand van hun eigenschappen dan de groep van ouderejaars rondgaan en op zoek gaan naar degene die het
best bij hen. Als alle groepjes gevormd zijn, worden er laddercompetities gehouden tussen de groepjes onderling.
De prijs moet nog inbegroot worden, maar kan eigenlijk ook gewoon een pintje zijn. Bij te weinig peters en meters
kan EJW inspringen, bij te weinig eerstejaars kan tegen peters en meters gezegd worden dat we geen match voor
hen vonden.

Pré 24uren rondjes

Het tekstje is geschreven en de begroting is in orde. Siebe weet wat hij moet doen.

Onderwijscafé

Er moet nog nagekeken worden of er in het tekstje niets stond over het oppompen van de banden. Katelijne is
nog niet gëınformeerd dat dit niet doorgaat. De shiften moeten nog aangemaakt worden en er is een begroting
doorgestuurd. Er zijn 125 pannenkoeken inbegroot, wat misschien wel op geraakt aangezien de 160 pannenkoeken
van de feesteetstand heel snel weg waren. Het kost ook amper iets, dus te veel maken is geen ramp.

Cantus Plezantus

De zaal is geregeld en de niet-leden zijn op de begroting van tien naar vijf gezet, omdat het de eerste cantus is.
De zaal was opgeslagen, maar dat is inbegroot. Er is een buffer voor als de vaten misschien opgeslagen zijn, want
dat weten we momenteel nog niet.

Discobar

De begroting en shiftenlijst moeten nog gemaakt worden en er is nog geen verantwoordelijke, want Simon moet
aanwezig zijn op Uur Kultuur. We kunnen iemand van Bar er bij vragen, omdat er anders niemand achter de toog
staat die ervaring heeft. Arno gaat bijspringen.

Verken Leuven

Dit gaat ongeveer hetzelfde zijn als vorig jaar, Jari gaat het nog doorsturen. De begroting is nog niet gelukt,
onderweg krijgen ze frangipanes en er moet nog een bedankje zijn voor de mensen die gaan rondleiden.

Activiteiten in de nabije toekomst

24 urenloop

Er zijn ook nevencompetities op de 24 urenloop:

• Mooiste mascotte: daar doen we niet aan mee, want we hebben geen beter idee dan een bicky pak te regelen
of Sinterklaas

• Beste promofilmpje: hier is Jari mee bezig

• Creatiefste loopstandje: dit kunnen we proberen, aangezien een bepaalde paal hoger is dan de rest bij onze
constructie

• DJ contest
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• Mooiste spandoeken: we hebben heel mooie Span-doeken, of we kunnen die van Focus ophangen

• Prijs kwaliteit eetstandje

• Haal een BV naar de 24urenloop: Reinout wilt wel een mail sturen naar Frank, Scheire kunnen we ook
contacteren en Joni vraagt voor Stijn Meuris

Cultuurreis

De poster is af en de inschrijvingen kunnen beginnen. Er zijn redelijk weinig vluchten op Krakau, sommige dagen
zelfs gewoon geen. Daarom gaan we ofwel de inschrijvingen vroeg moeten afsluiten of al tickets op voorhand
kopen. Vroeg afsluiten is wel goed mogelijk, aangezien we er vroeg bij zijn met de poster en infosessie dit jaar.
Die vindt plaats in de derde week en het lokaal is al gereserveerd. Er moet nog met Cultuur besproken worden
wie Simon gaat helpen, en als niemand dit wilt doen gaat Jari helpen. Als we geen vlucht vinden, kunnen we ook
op Warschau vliegen en van daar met de trein gaan. WizzAir is een Poolse vliegmaatschappij die mogelijk ook
goedkope vluchten heeft.

Auswitch bevindt zich erg dicht tegen Krakau. Cultureel is dit echt een hoogtepunt, maar de kans bestaat
dat het een geweldige domper op de sfeer gaat zetten. Het is wel niet meer in goede staat en het renoveren zou
niet helemaal oké zijn, dus dit is misschien wel één van de laatste jaren waarop je het kan gaan bezichtigen. We
gaan mensen de kans geven om zelf te kiezen. Er wordt iets anders voorzien voor wie niet mee wilt. De uitstap
wordt gedaan op het einde van de week, zodat niemand een hele week met dat slechte gevoel zit en mensen snel
naar een andere omgeving gaan om er minder aan te denken.

Lenteconcert

De zaal is lang geleden gereserveerd geweest. Simon gaat op voorhand alles regelen en op de avond zelf gaan
andere mensen het werk overnemen.

Herbegroting

Inkomsten:

• Beheerraad wordt apart neergelegd bij de griffie en daar mogen subsidies voor aangevraagd worden bij LOKO.
Aangezien zij dat geld niet nodig hebben, zou Wina dat krijgen. Een groot nadeel hierbij is dat beheerraad
op die manier aan Wina gekoppeld wordt. Mocht Wina ooit failliet gaan, wilt dit zeggen dat beheerraad
geen nieuwe Wina kan oprichten. Verder is het in feite ook geld stelen van andere kringen, want het geld
dat niet naar deze subsidies gaat, wordt bijvoorbeeld aan cultuuractiviteiten gegeven. Op Presidiumweek is
er een hele discussie gevoerd over het morele aspect van het plaatsen van een goksite op onze website en
toen is dat afgekeurd, en dit is niet minder moreel verwerpelijk. We laten beheerraad niet apart neerleggen
bij de griffie.

• In Scientica kringensteun steekt nu 250 euro. Zij werken echter met een nieuw systeem, waarbij ze eerst
een andere geldpot aanspreken bij Scientica, alvorens beroep te doen op de kringensteun. We zetten het
daarom naar 50 euro.

• PR zit nu aan 1375 van de 1600 euro, en dat is het begrote bedrag voor het hele jaar. Er zijn nog
onderhandelingen gaande waar zeker nog wel iets uit zal komen. We verhogen het naar 1800 euro.

Uitgaven:

• In de verzekeringen steekt met 800 euro dan weer te weinig, aangezien we bij Focus al 900 euro nodig hadden
omdat er meer leden waren. Meer dan dat is ook niet nodig, want dan zouden er echt al erg veel leden
moeten bijkomen. We zetten de verzekeringen naar 900 euro.
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• Bij de Marginalenbar is er de kritiek dat 30 euro te weinig is, omdat je daar niet genoeg Cara mee kunt
kopen. We verhogen het naar 70 euro.

• De ouwzakkenreceptie is voorlopig voldoende voor 25 mensen, maar er zijn behoorlijk veel nieuwe ouwzakken,
waardoor het realistischer is om op 30 mensen te gokken. We steken er 10 euro extra in.

• Voor het aankopen van een beamer en een haspel is te weinig geld voorzien. We voorzien 100 euro extra
voor de beamer en 30 euro extra voor de haspel.

• Bij lezingen was er enkel geld voorzien voor een receptie, daar moeten ook nog posters voor gemaakt worden.
Per lezing gaat dat neerkomen op een dertigtal euro, dus we begroting nog 90 euro extra. Voor de tapposters
wordt bij Media nog 30 euro extra begroot.

Varia

• Jari: ’Het was gisteren echt een topfeestje.’

• Reinout: ’Heide is een kutgemeente.’

• Bart: ’Zondag is het mijn verjaardagsfeestje in de kelder, en er zijn gratis bakken bier.’

• Arno: ’Ik moet morgen een examen gaan inkijken in Leuven, dus ik wil graag vervoer naar het station van
Kalmthout om 9u.’

• Fanne: ’Hardcore will never dies.’

• Anne: ’Simon en EJW moeten nog samen zitten om de test te bespreken, met Fanne erbij omdat hij
chauffeur is van de assistent. De gang gaat ook nog samenzitten.’

• Simon: Cultuur, loop ook niet te ver weg.’

De vergadering wordt gesloten om 11u08.
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Dinsdag 30 juni 2015 - namiddag

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno, Bart, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Joni, Marlies, Reinout, Quentin,
Sander, Simon, Stijn Cambie, Yanice

Verontschuldigd: Anton, Jeroen, Katelijne, Kevin, Les, Lien, Tine, Tom Vervoort

Waarnemer: Aderik, Andreas, Arne, Joke, Joran, Kristof, Laurens, Lise, Pepijn, Siebe, Stijn Caerts, Tom
De Groote, Wies

De vergadering wordt geopend om 14u07.

Activiteiten

Klassieke avond

Het wordt een kaas- en wijnavond en we gaan kijken of we iemand van Meetkunde kunnen vinden die iets kan
vertellen over Klassieke Meetkunde, misschien Bart Dioos. We gaan aan de KU Leuven vragen of we mogen
eten en drinken in een lokaal, en als dit niet mag, kunnen we het in de Waag doen. De Meetkunde wordt iets
lezing-achtig, maar ook met oefeningen, zodat het wat actiever wordt dan de andere lezingen die we al hebben.

Intermezzo van Sander: Bij drankschaken moet je bij elke zet een slok drinken en ook als er een pion dood is.
Voor andere stukken is het een half adje. Je moet ook acht pinten gedronken hebben voor je mag spelen.

Discobar

De cocktail is Tequila Sunrise en de bekers gaan in suiker gedopt worden zodat ze een fancy randje hebben. Als
hapjes zijn er mini-pizza’s, lolly’s, toastjes en groentjes met cocktailsaus. We gaan proberen een oven op de bar te
zetten, want vorig jaar waren de pizza’s al koud toen we aankwamen. Toastjes zijn op het Lenteconcert mislukt,
maar op de bar is dat normaal gezien niet echt een probleem. Het is gewoon af en toe het geval dat mensen niet
lusten wat er op ligt. Maar het is echt typisch 70’s, dus we gaan het wel doen.

De vergadering wordt gesloten om 14u19.
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Dinsdag 15 september 2015 - avond

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno, Bart, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Joni, Marlies, Quentin, Reinout,
Sander, Simon, Stijn Cambie, Yanice

Verontschuldigd: Anton, Jeroen, Katelijne, Kevin, Les, Lien, Tine, Tom Vervoort

Waarnemer: Aderik, Aiko, Andreas, Arne, Joke, Joran, Katrijn, Kristof, Laurens, Lise, Pepijn, Siebe, Stijn
Caerts, Tom De Groote, Wies

De vergadering wordt geopend om 18u58.

Activiteiten

Spelletjesavond

Deze gaat hetzelfde zijn als vorig jaar. De begroting is doorgestuurd, en er is veel minder sterke drank gekocht.
Er gaan twee lokalen naast elkaar gereserveerd worden, zodat er zeker genoeg plaats is. Uit 200S moeten we wel
zoals altijd buiten zijn voor 24u. Het prijzensysteem is hetzelfde gebleven, met bijbetalen per sterke drank die er
bij gedaan wordt. Reinout gaat dinsdag demospelletjes halen in demospel.

Varia

• Joni: ’Zijn hamburgers zoals op Presidiumweek goed voor de BBQ? Er komt tachtig man, dus als we allemaal
verschillende stukken vlees maken, duurt dat uren, en er is ook niet genoeg geld voor.’ We doen hamburgers
en chipolata’s.

• Jari: ’Joni had gezegd dat de volgende winkelshift één droge worst mocht meenemen voor mij.’

• Bart: ’Arne en ik hadden het idee om een dropbox te maken met begrotingen van voorbije jaren, zodat
iedereen daar aan kan.’

• Arne: ’Het is stom dat we voor activiteiten die al twintig jaar bestaan van nul moeten beginnen.’

• Yanice: ’Hiervoor bestaat een docuwiki. Probeer dat zelf ook te doen, want dat is nuttig voor laterejaars.’

• Sander: ’Als je een activiteit moet herorganiseren, kan je dat ook gewoon aanvragen bij Beheer.’

• Jari: ’We zouden ook een docuwiki-gestapo kunnen aanduiden, die controleert welke posten het aanvullen
en welke niet.’

• Yanice: ’Ik zal dat doen.’

• Anne: ’Je mag ook iemand uit Webteam aanduiden, hé.’

• Yanice: ’Dat bedoel ik met ik.’

• Aiko: ’Ik heb voor de hippiecantus een tentakel laten zetten.’

• Fanne: ’Kan er iemand inbreken in auto’s? Dan moet die dat melden bij Jari.’

• Anne: ’Er zijn nog puddinkjes. Morgenochtend staan we op om tien, om elf ruimen we op voor de eerstejaars.
Voor de rest is er morgen niet veel speciaal.’

• Bart: ’Doen we een kampvuur vanavond? En kunnen we hout gaan halen bij jou, Lexi?’

De vergadering wordt gesloten om 19u10.

14



Woensdag 16 september 2015 - voormiddag

Aanwezig: Alexander, Anne, Bart, Bram, Carolyne, Jari, Marlies, Quentin, Sander, Simon, Stijn Cambie,
Yanice

Verontschuldigd: Anton, Arno, Fanne, Jeroen, Joni, Katelijne, Kevin, Les, Lien, Reinout, Tine, Tom Vervoort

Waarnemer: Aderik, Aiko, Andreas, Arne, Joke, Joran, Katrijn, Kristof, Laurens, Siebe, Stijn Caerts, Tom
De Groote, Wies

De vergadering wordt geopend om 10u43.

Verplaatsing Spantus

De allerlaatste cantus -de Spantus- wilden we op 10 mei doen, maar blijkbaar is de Pavo dan niet vrij. Andere
mogelijkheden zijn 16 mei of 17 mei -maandag of dinsdag in de laatste week- of Spantus en de spelletjesavond
van 11 mei wisselen. Als we wisselen blijft de kalender hetzelfde, en er zijn misschien mensen die de allerlaatste
week van het semester niet zouden komen omdat ze dan willen studeren. Er wordt geknokeld over wisselen met
de spelletjesavond.

Varia

• Bart: ’Moet ik nu afwassers aanstellen of vanmiddag?’

• Yanice: ’Wat gaan we vanavond eten? Want ik wil naar de winkel.’

• Arne: ’Wij hebben nog nodig: krijt voor het bord, drank en papierplakband of etiketten.’

• Simon: ’De schachten komen vandaag!’

• Aiko: ’Ik wou hetzelfde zeggen.’

• Joke: ’Yanice en ik zijn kei matchend.’

• Bart: ’We hebben nog cornetto’s nodig en iets in de aard dat iemand met pinda-allergie mag eten.’

• Simon: ’Is er iemand bij de schachten met glutenallergie? Nee? Dan mag er nog bloem gekocht worden.’

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
TAP-poster ontwerpen Arne 21/09/2015
Kristien vragen voor regie Simon 21/09/2015
Kaartje van kelder maken Materiaal 21/09/2015
Bio en foto op site zetten Nieuwe presidiumleden 21/09/2015
EHBO in orde brengen Tom 21/09/2015
Gentlemen’s Agreement met VTK Materiaal 04/10/2015

De vergadering wordt gesloten om 10u47.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende presidiumvergadering gaat door op 4 oktober 2015 om 22u in de Winaliving.
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